
Protokół Nr 12/20
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury
z dnia 21 grudnia 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 21 grudnia 2020 r. o godz. 7:30
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 21 grudnia 2020 r. o godz. 8:26
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1 Radna Małgorzata Klucznik,
2 Radny Piotr Maksimowicz,
3 Radna Paulina Błuszko - Nasewicz
4 Radny Adam Łabanowski, 
5 Radna Jolanta Beata Bagińska,
6 Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
7 Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni:   

1. Radna Anna Krutul

 Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta, 
2. Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
3. Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,
4. Pani Wiesława Baranowska – Referent,
5. Pani Marta Wojtkiewicz - Dzienis – Referent, 
6. Pani Ewelina Luto – Referent,

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Bogusław  Sojko –
Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. Przywitał
Radnych oraz zaproszonych gości.

Do pkt 2.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury – Pan
Bogusław  Sojko –   przeszedł  do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  jest   przyjęcie
porządku posiedzenia, zapytał Radych czy są jakieś sugestie i pytania. 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.



W związku z powyższym porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2020 rok.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej

przez Gminę Miasto Sejny Powiatowi Sejneńskiemu na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa
w  Sejnach  od  ulicy  Nr  2579B  (ul.  Strażacka)  do  ulicy  Nr  2583B  (ul.
Słowackiego)".

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta
Sejny na rok 2021.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy
aglomeracji Miasto Sejny.

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

9. Wolne wnioski i oświadczenia. 
10.Zakończenie posiedzenia.             

           
Do pkt 3.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2020 rok.

Projekt  uchwały  oraz  autopoprawkę  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel–
Skarbnik Miasta.

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 6 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 1.

Radni większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Sejny na 2020 rok wraz z autopoprawką.

Do pkt 4.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy



finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od
ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul. Słowackiego)".

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani Bożena  Renata  Miszkiel–   Skarbnik  Miasta.
Poinformowała, że chcemy zrobić kanalizację na ul. Ogrodowej. 

Pan Przewodniczący komisji – Bogusław Sojko -  przeszedł do głosowania nad projektem
uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  przez  Gminę Miasto  Sejny Powiatowi
Sejneńskiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr
2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul.
Słowackiego)".

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie (7 głosów za ) pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na
realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  2588B  ul.
Ogrodowa  w  Sejnach  od  ulicy  Nr  2579B  (ul.  Strażacka)  do  ulicy  Nr  2583B  (ul.
Słowackiego)".

Na  posiedzenie  komisji  dołączył  Pan  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  Arkadiusz  Adam
Nowalski. 

Do pkt 5.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta.
Omówiła o co się martwi Regionalna Izba Obrachunkowa przy naszej Wieloletniej Prognozie
Finansowej Miasta. 

Radna Jolanta Piktel – Dabulis – zwróciła się z pytaniem czy Gminna Spółdzielnia
Samopomoc Chłopska jest zdecydowany kupić lokale?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski  -   Burmistrz Miasta Sejny –  Pani Prezes stara się o
kredyt, poinformował, że zostały zwrócone lokale co były w użytkowaniu wieczystym. 

Przewodniczący Komisji  – Pan  Bogusław Sojko – zwrócił  się  z pytaniem jakie  są
zastrzeżenia Regionalnej Izby Obrachunkowej do pracy żłobka?



Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że to nie chodzi o pracę
żłobka tylko oznaczenie rozdziałów był rozdział 85505 a powinien być rozdział 85516.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  projekt  uchwały  otrzymaliśmy  na  14  dni  przed
planowaną sesją a uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej wpłynęły do nas w sobotę czyli te
projekty są bez uwzględnienia uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej?

 Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – poinformowała Radnych, że te
projekty  uchwał  są  z  uwzględnieniem  uwag  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  ponieważ
rozmawialiśmy  telefonicznie.  Opinie  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotarły  do  nas  w
piątek, ponieważ nie dotarły do nas EPUAP to po moim telefonie informatycy Regionalnej
Izby Obrachunkowej przesłali nam je w piątek. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – dlaczego nie było informacji, że te projekty uchwał
są nowe.

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – Regionalna Izba Obrachunkowa
miała czas wysłać te opinie do 16 grudnia po tym czasie jak nie otrzymaliśmy zaczęliśmy
szukać. Informatycy nie znaleźli tego w EPUAP i po prośbie przesłali nam emailem. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – nasze zastrzeżenia są takie, że otrzymaliśmy to w
sobotę w dzień niepracujący. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  -   Burmistrz  Miasta  Sejny –  poinformował,  że
Regionalna Izba Obrachunkowa martwi się o konkretne rzeczy, jeżeli macie zastrzeżenia to
uzupełnimy to. Szanowne RIO uważa, że nie uda nam się sprzedać. Są to rozwiązania nad
którymi  trzeba  popracować,  jeżeli  będzie  potrzeba  zaproponujemy  by  wrzucić  część
targowiska na sprzedaż. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  zastrzeżenia
Regionalnej Izby Obrachunkowej (opinie w załączeniu). Poinformowała Radnych że zostały
one poprawione w projekcie wysłanym na 14 dni przed planowaną sesją.

Radna Jolanta Beata Bagińska – zwróciła się z pytaniem czy te uwagi są ujęte ?

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – poinformowała, że tak uzgodnione
zostały telefonicznie. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski  -   Burmistrz Miasta Sejny –  15 listopada dostaliście
wszyscy projekt budżetu i te opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej dostaliście do projektu
z 15 listopada.  

Radna Jolanta Beata Bagińska – Regionalna Izba Obrachunkowa wydaje opinie a Pan
Burmistrz odpowiada za sporządzenie budżetu miasta. 

Głosowanie:



Głosowało: 7 radnych
Za: 2 radnych,
Przeciw – 3
Wstrzymało się od głosu – 2

Radni większością głosów (2 głosy za, 3 głosy przeciw i  2 głos wstrzymujący  ) negatywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Do pkt 6.

Przewodniczący Komisji  – Pan  Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu
Miasta Sejny na rok 2021

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta.
Przedstawiła jakie przewidywane są wydatki na 2021 rok.

Radna Jolanta Beata Bagińska – czyli tak samo ten projekt budżetu przesłany na 14 dni
zawiera zmiany, które znalazły się w uchwałach Regionalnej Izby Obrachunkowej?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –  potwierdziła,  że  tak.  O  tym  co
mówiłam poprawienie literki i.

Radna Jolanta Beata Bagińska – wszystkie te zmiany co są wymienione w uchwale tak ?

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – potwierdziła, że tak.

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski  -   Burmistrz  Miasta  Sejny –  jeżeli  chodzi  o  sprzedaż
gruntów to  pamiętamy,  że  jest  to  kwestia  oceny i  stanowisko  miasta  może  być  inne  niż
stanowisko  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  skąd  mamy  wziąć  pieniądze  jak  nie  ze
sprzedaży gruntów. Albo rezygnujemy z inwestycji  i  czekamy aż coś sprzedamy, środki z
projektów są tylko w tym momencie. 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 3 radnych,
Przeciw – 3
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni  większością  głosów  (3  głosów  za,  3  głosy  przeciw  i  1  głos  wstrzymujący  się)
negatywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok
2021. 

Do pkt 7.



Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie
wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny.

Pani Wiesława Baranowska – omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

Brak pytań i uwag do projektu uchwały, 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (7  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny.

Do pkt 8.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Ewelina Luto  – omówiła i przedstawiła projekt uchwały.

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (7  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Do pkt 9.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, jakim są wolne wnioski i oświadczenia.

1. Radna Jolanta  Beata  Bagińska –  zwróciła  się  z  pytaniem,  dlaczego  są  zamknięte
szalety miejskie ?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski  -   Burmistrz Miasta Sejny –  poinformował, że ilość
odwiedzających spadła, są to pojedyncze przypadki. 



2. Przewodniczący Komisji – Pan  Bogusław Sojko – zwrócił uwagę na śmieci na łące
Biskupiej, prosił o uporządkowanie tego terenu.

3. Radna Jolanta Beata Bagińska – na poprzedniej sesji mówiliśmy o ul. Zawadzkiego
odnośnie  parkowania  samochodów  i  ul.  Konarskiego  jak  wygląda  sytuacja  w  tej
sprawie?
Pani Dominika Sidor – Kierownik – pisma skierowane zostały do zarządców dróg,
przedstawię odpowiedzi Państwu na sesji. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski -  Burmistrz Miasta Sejny – zarządca drogi w sprawie
ul. Konarskiego odpowiedział negatywnie. 
Radna Jolanta Beata Bagińska – warto na sesji to przedstawić. 

 

Do pkt 10.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji – Bogusław Sojko zamknął
obrady posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Przewodniczący Komisji 

/-/Bogusław Sojko

Protokołowała: Karina Palewicz


